

Referat Generalforsamling – i FS – Frb. Skakforening – 30 juni 2021 kl. 19.30 i

STORMLY – Ndr Fasanvej 81, 2000 Frb.

1. Valg af dirigent og referent:

Dan Terkildsen og Erik Jarlnæs. Dan konstaterer GF lovligt indkaldt, og at mindst 25% af medlemmerne er tilstede (vi er 15 ud af 45).

2. Referat fra sidste års generalforsamling (2019)

Formand og bestyrelsen har set det, John (ref.) har set det og dirigent Dan T har set det. Når Formand, Referent og Dirigent har underskrevet det, vil det blive sendt ud.

3. Formandens beretning for 2020:

Den bliver optaget på diktafon af Anfinn aht. historiske ting.

Sidste runde i holdturneringen (marts 2020) blev aflyst pga. Covid, (stillingerne før sidste runde blev taget som slutstillingen – og det betød af vore 3 hold rykkede ned – kun 4. holdet "blev") - og 1. runde (efterår 20) kom næsten ikke i gang, før alt blev aflyst. Et samarbejde med Claus Meyer (mad ekspert) om "skak og mad" blev afholdt én gang, og så Covid-aflyst.

Vi mistede 2 medlemmer i år. Per Hattens (der havde fungeret som revisor suppleant) døde omkring 23 marts og Knud Larsen døde kort efter – æret være deres minde.

Vores jubilæumsturnering (100-år) blev aflyst og erstattet med en e-turnering. Årets lynmester i FS blev Erik Holstein.

Bestyrelsen har her i 2021 brugt meget tid på at overveje nye lokaler, og det er derfor GF indkaldes nu. Se punkt 6 og 7 nedenfor.

Beretningen blev taget til efterretning.

4. Kassererens reviderede regnskab:

Regnskabet for 2020 er godkendt af revisor, Rolf Eilertsen maj 2021 – uden bemærkninger.

Rolf skrev: "Revisionen har gennemgået bogføringen og kan på den baggrund konstatere, at det fremlagte regnskab stemmer overens hermed. Revisionen har desuden set dokumenterne fra banken og kan konstatere, at disse beløb korrekt fremgår af regnskabet".

Regnskabet gennemgås, og der stilles spørgsmål. Lokaleudgiften har været 200 kr. pr gang. Indskud til Divisionsturneringen der starter i 2021, har vi allerede betalt det (fordi 2020 blev aflyst)? Stadig uklart. Størst diskussion havde punkterne "tab på FS-kontingent" og "restancer" – er elastikken for stor, eller... (i forhold til indtægten er tabet på 6%, inkl. to døde medlemmer) – og restancen er lidt større (7% for 2020) – men pt er restancen 8000 for 2021!! Det har været svært at holde kontakt med alle medlemmer pga. Covid.

Et forslag til bestyrelsen: Overvej om det skal være en særlig post, når vi nu foreslog at medlemmer ikke behøvede at betale for kvartal 1 og 2 2021 pga. Covid.- til denne "post".

En historisk bemærkning fra Erik J: Over de mange år jeg har fulgt balancen mellem indtægter og KSU-kontingent har den næsten altid været 2:1, altså KSU svarer til halvdelen af kontingentet. I 2020 regnskabet er KSU's del noget højere (ca. 46.000 mod ca. 27.000)
Regnskabet godkendt af forsamlingen.

5. Valg:

Kasserer genvalgt. Bjarke meddeler at han vil tage jobbet et år mere.

Formand genvalgt. Dan vil tage en tørn mere (efter 45 års medlemskab). Han vil arbejde med undervisning og med nye medlemmer (især efter flytning)

Bestyrelsesmedlemmer: 4 genvalgt: John, Anfinn, Erik J, Dennis

Revisor: Rolf genvælgt

Revisor suppleant: Frode nyvalgt

Vi skal altså være på udkik efter nye "emner" til posterne fra næste GF. Frode regner med at blive valgt ind i DSU's skaknævn. John Garodkin vil godt vente 1 år med at tænke på bestyrelses arbejde.

6. **og 7. Disse punkter tages sammen: Kontingent fastsættelse og Indkommet forslag om at flytte lokaler til Falkoner alle 36.**
7. **Falkoner Alle 36**

(Stue/kælderen ud til gaden). Det er i forbindelse med "Skak for sjov", en Aktivitet for mindre børn, støttet kraftigt af Frb. Kommune, ledet af Henrik Andersen. De har disse nye lokaler, og spurgte om vi ville leje os ind. Vore nuværende her i Stormly (fra 2008) er ikke inspirerende, vi oplever stagnation og de nye lokaler giver optimisme. Og det ønsker vi at have.

De nye lokaler er indrettet til Skak, på mange måder, der bliver undervist i skak, 12 hold pr uge. Der bliver god plads til 2 holdkampe samtidig, børnene kan være en slags "akademi" for vores klub, vi kan lave arrangementer, fx VM-kampen i november i Dubai mellem Magnus og Jan Nepo... den kan vi vise, det er også mere centralt, Metro lige ved, P-pladser bag Frb. Centret, vi kan have vore divisionskampe om søndagen på hjemmebane.

Næsten alt taler for. Vi skal betale mere i husleje, ja, 1500/md (garanteret pris i 2 år) både når vi bruger og ikke bruger lokalerne. (Opsigelse 3 måneder, og hvis Henrik opsiges os, skal vi have nogle penge tilbage for vore indkøb). Men de forsamlede er med på den.

JA til flytning Og der gives tilladelse til at bruge op til 20.000 kr. på indkøb af diverse køleskab, kaffemaskine, skab, el-demo bræt m.m. Vi fortsætter med onsdag som spilleaften, med start 18.15 – til vi lukker. Vi mener vi kan starte pr August (måske allerede 4. August)

8. **Tilbage til punkt 6 – kontingent:**

Det vedtages at hæve kontingentet med 30 kr. pr kvartal for alle medlemsgrupper fra 1.1.2022. Hidtil har husleje været betalt bagud, nu skal det være forud. Endnu en overvejelse: Skal Kontingentet ansues som én del til KSU/DSU og en anden del til klubben, således at vores stigninger/ændringer skal ses som justering af det ene eller det andet – andre klubber har det sådan.

9. **Status på Jubilæumsåret 2020:**

Vi arbejder på Jubilæumsskrift-Festskrift, hvor 1920-45 skriftet vil blive et "bilag". Anfinn er hovedredaktør, han vil prøve at skrive et afsnit om hvad der er sket i kommunen (samfunds perspektiv) samtidig med at vi har haft skakforening. Mange ting er allerede skrevet, flere ting ønskes:

Til alle: Send partislutninger ind hvor en afslutning (1-0, 0-1 eller ½-½) kan ske i løbet af 1-4 træk. Hvis nogle vil hjælpe, fx med at læse ting igennem så sig til. Lige nu hjælper Dennis, Dan, Kåre, Erik J med til at samle materiale sammen.

10. **Eventuelt:** Peter Frahm skal til Dubai og overvære starten af VM-kampen i november! Han har lovet at tage fotos og lave referat. Vores udsendte medarbejder!!! Forhåbentlig laver vi også noget i de nye lokaler samtidig.

Og så er der en opfordring om at flere tager dommer eksamen. Lige nu har vi kun John, Dennis, Ole og Frode (og Anette) – så hvem vil? (Erik J melder sig, og...?)

SLUT referat 1.7.2022 Kokkedal


Dan Terkildsen - dirigent


Erik Jarlnæs referent 4-7-2021